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Verslag Dorpsraad van 23 februari 2025 

 

We vieren 5 jaar Afrit 12. We hingen affiches en verdeelden flyers in alle Hansbeekse brievenbussen. 
Er was een aankondiging in Vlakaf januari. Er waren 53 aanwezigen (kinderen niet meegeteld) Er 
kwamen 12 verontschuldigingen binnen. 

Volgende dorpsraad: Hopelijk ivm het Cultuurhuis (datum nog te bepalen )  

Plaats, datum  en uur : gemeentezaal Hansbeke – 23/02/2025 – 10.30 u tot 12.30 u 

Aantal aanwezigen: 53 – Verontschuldigden: 12 

 

 

1. Welkom 

Bij het binnenkomen blijft de bar nog gesloten maar iedereen kan al een kijkje gaan nemen bij de 
maquettes van het stationsgebouw en de wachtzaal van Daniël Weidner (Grote Merestraat 22) of 
bij die van de stationsomgeving (van Tim Grauls uit Gent – nog in opbouw) Carine en Wouter 
noteren de aanwezigheden. Nele Union opent de dorpsraad en schetst het verloop van de 
voormiddag. 

2. Voorstelling 5 jaar Afrit 12 (ppt-presentatie) 

Hoe kwamen we tot een Dorpsraad? 

Wouter schetst de ontstaansgeschiedenis van Afrit 12 en legt nog eens uit wat de dorpsraad wil 
bereiken en welke waarden gehanteerd worden.  

Wat realiseerden wij de afgelopen 5 jaren? 
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Nele vraagt wat de mensen het meest bij gebleven is. Dat blijken vooral de Verenigingenmarkt en 
Bedrijvig Hansbeke te zijn. Nele doorloopt de lijst met gedane taken in de ppt-presentatie en 
geeft telkens een woordje uitleg. 

3. Wat nu? 

Bart geeft mee dat Afrit 12 tot 3 maal toe meer informatie heeft opgevraagd bij de stad Deinze 
rond de opening en praktische voorbereiding van het Cultuurhuis. Daar is geen antwoord op 
gekomen. We gaan daarom nog steeds uit van een opening in juni 2025 zoals de stad zelf 
aangeeft op haar platform Goed Gezegd.  

Bart vraagt wat de aanwezigen als vragen hebben. 

Het publiek vraagt: 

- Wanneer opent het Cultuurhuis? Welke vereniging krijgt welke plaats? Er zijn heel wat 
praktische vragen nu de opening nadert.  
- Wat zal gebeuren met de oude jongensschool? 
- Voor wanneer meer piekuurtreinen en betere verbindingen met Deinze? 
- Zal iets gedaan worden aan het groen op de ronde punten en langs de Julius Neuwlandweg? 
- Waar kunnen we op een centraal punt affiches aanbrengen? 
- Waar kunnen we cash-geld afhalen? 
- Moet er geen grote opruimactie komen van verkeerspalen, zeker die die geen verkeersbord 
dragen? 
- Kan er al gedacht worden aan een coöperatieve buurtwinkel, eens Miekes Superetje stopt? 

De aanwezige schepenen Sofie D’hondt en Johan Cornelis maken ijverig notities. 

Wouter zegt dat er blijkbaar nog voldoende werk is maar dat Afrit 12  te weinig mensen en geld 
heeft. Hij vraagt versterking van vaste en losse medewerkers voor Afrit 12 en hij deelt nog mee 
dat hij tijdens de feestdrink met de “hoed” zal rondgaan. 

4. Voorstelling van de maquettes 

Daniel Weidner kan wegens ziekte zelf niet het verhaal doen van het afgebroken station van 
Hansbeke maar heeft gelukkig de geschiedenis ervan op papier gezet. Wouter doet het verhaal in 
zijn plaats. 

Nele interviewt Tim Grauls over zijn maquette. Een werk in opbouw dat later nog eens moet 
terugkomen naar Hansbeke. 

Ook belangrijk: op 27 maart 2025 stelt een groep architectuurstudenten van de KUL hun 
“Hansbeke”- project voor aan de jury in de Hansbeekse gemeentezaal. Publiek wordt toegelaten. 

5. Bedankt 

Nele bedankt iedereen voor zijn aanwezigheid en steun en nodigt iedereen uit naar de bar bij 
Lieve en Carine. We genieten van een mocktail, wijntje, water of cola. De groentjes, toastjes, 
chipjes en soepjes vallen in de smaak.  
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Afrit 12 bedankt in het bijzonder Daniël en Tim voor het mogen tonen van hun maquettes en 
iedereen die meehielp met het transport. Ook dank aan de afwassers en zaalopruimers … en 
iedereen die een financiële bijdrage leverde.  

____________________ 

 


